

Headline	redONE Mobile melancarkan program kesedaran alam sekitar Inisiatif Akar Eko		
MediaTitle	Utusan Borneo Sabah		
Date	19 Sep 2024	Color	Black/white
Section	General News	Circulation	11,223
Page No	4	Readership	33,669
Language	Malay	ArticleSize	298 cm ²
Journalist	Nurin Abdullah	AdValue	RM 605
Frequency	Daily (EM)	PR Value	RM 1,815



DILANCAR: Kakitangan RedONE Mobile bersama keluarga mereka dan profesional FRIM melancarkan Inisiatif Akar Eko di Institut Penyelidikan Perhutanan Malaysia, baru-baru ini.

redONE Mobile melancarkan program kesedaran alam sekitar Inisiatif Akar Eko

Oleh Nurin Abdullah

KUALA LUMPUR: redONE Mobile, operator rangkaian maya mudah alih terkemuka di Malaysia telah melancarkan program kesedaran alam sekitar Inisiatif Akar Eko di Institut Penyelidikan Perhutanan Malaysia (FRIM), baru-baru ini.

Inisiatif mempromosikan aktiviti yang menonjolkan kepentingan pemuliharaan alam sekitar ini diterajui oleh Ketua Tadbir Urus Korporat dan Risiko syarikat Caren Lwee.

Perhimpunan yang diadakan di FRIM melibatkan 40 kakitangan RedONE Mobile yang berdedikasi dengan disertai keluarga mereka.

Ketua Cawangan Taska, FRIM Dr Siti Salwana Hashim mengadakan pembentangan pengenalan yang menarik mengenai FRIM, bersama-sama dengan taklimat terperinci mengenai aktiviti hari itu.

Beliau menekankan teknik yang betul untuk menghasilkan anak benih berkualiti tinggi memberi tumpuan kepada penyediaan tanah dan kaedah penanaman.

Pembentangan itu

menekankan sumbangan penting FRIM dalam menjaga kepelbagaian ekosistem Malaysia dan menekankan kepentingan penglibatan masyarakat dalam mengekalkan inisiatif ini.

Sukarelawan terlibat dalam aktiviti praktikal dengan menanam anak pokok Jambu Bol (*Syzygium malaccense*) dan Rhu Bukit (*Gymnostoma sumatranum*) di tapak semaian utama.

Program ini diakhiri dengan lawatan berpandu bermaklumat ke denai alam semula jadi di FRIM, membolehkan sukarelawan meneroka pelbagai spesies tumbuhan unik yang terdapat di dalam hutan.

Inisiatif Akar Eko direka untuk mempromosikan budaya kemampanan dalam organisasi dan dalam komuniti yang lebih luas, menekankan usaha penghutan semula dan pemuliharaan ekosistem.

Di samping melibatkan pekerja dalam inisiatif pemuliharaan praktikal, matlamat penting usaha tanggungjawab sosial korporat ini adalah untuk meningkatkan kesedaran dalam kalangan orang ramai tentang keperluan kritikal untuk menjaga alam sekitar.

Melalui promosi kesedaran dan penyebaran pengetahuan ini, redONE Mobile berharap dapat memberi motivasi terhadap usaha untuk masa depan yang lebih mampan.

Ketua Pegawai Eksekutif redONE Mobile Ameen Amaendran mengucapkan terima kasih kepada FRIM kerana menganjurkan acara tersebut dan menekankan kepentingan inisiatif seperti ini dalam memupuk penjagaan alam sekitar.

"Penglibatan kami dalam Inisiatif Eco-roots memamerkan komitmen redONE Mobile untuk memupuk pengaruh positif terhadap alam sekitar kami.

"Kami yakin bahawa setiap tindakan kecil adalah penting dan bersama-sama usaha kami boleh membawa kepada masa depan yang lebih mesra alam dan mampan," katanya.

redONE Mobile telah terlibat secara aktif dalam beberapa inisiatif sokongan komuniti, termasuk program yang bertujuan untuk membantu gelandangan di Pusat Gelandangan Transit Kuala Lumpur dan menyediakan bantuan kepada kanak-

kanak dari rumah anak yatim semasa Ramadan.

Pertubuhan itu telah bekerjasama dengan Persatuan Kebajikan Suara Kanak-kanak Malaysia (SUKA) dalam inisiatif 'Empowered 2Teach', yang memfokuskan kepada kanak-kanak Orang Asli di Sungai Poh, Gopeng, Perak.

Selain itu, mereka juga terlibat dalam 'Program Ibadah Qurban' untuk memberi sumbangan daging kepada masyarakat di Pantai Timur Malaysia sempena Hari Raya Aidiladha.

redONE Mobile bersedia untuk memperkukuh inisiatif sokongan komunitinya dengan program Adopt-A-Family, yang direka untuk menawarkan pelbagai bantuan seperti makanan, pendidikan dan penjagaan kesihatan kepada keluarga pekerjaannya yang menghadapi masalah ekonomi.

Untuk mengetahui lebih lanjut tentang inisiatif komuniti redONE Mobile dan program masa hadapan, layari www.redonemobile.com.my atau berhubung dengan redONE Mobile di Facebook @redONE Mobile dan Instagram @redonemobile.my.